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VII. Valná hromada ASZ ČR  
Zápis a usnesení  

 
 

Datum konání: 15.6.2005, od 10.00 hod do 17.00 hod. 

Místo konání: Jihlava, Dům kultury, Tolstého 2 

 

 

Program: dle pozvánky rozeslané delegátům: 

1) Prezentace účastníků 

2) Zahájení, přivítání přítomných 

3) Volba orgánů valné hromady 

4) Vystoupení pozvaných hostů 

5) Zpráva předsedy ASZ o činnosti za uplynulé období  

Přestávka na oběd 

6) Zpráva předsedy hlavní komoditní rady 

7) Zpráva předsedy revizní komise 

8) Návrh rozpočtu na rok 2005 

9) Volby revizní komise ASZ  

10) Diskuse 

11) Usnesení 

12)  Závěr 

 

 

 

1) Prezence účastníků 

Od 9.00 do 10.00hod. - prezence přítomných delegátů a hostů  

– viz přílohy: prezenční listiny členů a hostů 

 

2) Zahájení 

Zahájení a přivítání hostů se ujal Josef Stehlík, jako moderátor celé schůze. 

Konstatoval, že přítomno bylo celkem 138 delegátů ze 180, účast tedy dosáhla 75%.  

Valná hromada byla usnášeníschopná.  

 

3) Volba orgánů valné hromady 

Valná hromada jednomyslně schválila: 

a) návrhovou komisi ve složení: Jaroslav Bačina, Eugenie Židová, a p. Jež  

b) volební komisi ve složení: Stanislav Najmr, Vladimír Nedbal, Eliška Kravcová, Jan Horák.  

Komise se ujaly svých činností. 

c) zapisovatelem byl schválen Jaroslav Šebek. 

d) skrutátory hlasů byli určeni: Lenka Millerová a Jaroslav Šebek 

e) navržený program jednání 

 

4)Vystoupení hostů – 1. část 

Miloš Vystrčil, hejtman kraje Vysočina  

Ivo Rohovský, radní kraje Vysočina pro zemědělství 

- informoval o spolupráci nevládních organizací na Vysočině (trojstranná dohoda), kteří jsou zváni na 

jednání krajské komise pro zemědělství a založení o.p.s. Agrovenkov Vysočina 

 
 

5) Zpráva předsedy ASZ o činnosti za uplynulé období od valné hromady  

Stanislav  Němec 

zpráva - viz samostatná příloha 
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pokračování bodu 4) vystoupení hostů  

Jiří Papež, poslanec zemědělského výboru Poslanecké sněmovny parlamentu ČR a stínový ministr 

zemědělství za ODS  

vystoupení – viz samostatná příloha 

 

Petr Zgarba, ministr zemědělství ČR: 

Vzhledem k nedostatku času (jednání poslanecké sněmovny) neměl vlastní vystoupení a pouze odpovídal na 

dotazy delegátů: 

➢ krize na trhu s obilím, intervenční nákup, fungování SZIF ? 

- po nástupu do funkce zadal zjistit konkrétní podrobnosti systému nákupu a technické parametry 

v ostatních zemích s cílem zjistit, zda SZIF není přísnější na zemědělce (vzorky, sněť, apod.). (Blíže 

neupřesnil, co by následovalo, pokud by výsledky potvrdily větší přísnost SZIFu).   

- Mze nyní řeší přeskladnění do SRN v objemu 50tis. tun a do Belgie v rozsahu 300tis.tun obilovin, 

přičemž převoz bude trvat nejméně 3 měsíce 

- zúčastnil se jednání Monitorovacího výboru, na kterém navrhl zařadit v rámci Operačního programu 

podpořit výstavbu/rekonstrukci skladovacích kapacit v rukou zemědělců 

➢ byrokracie u zelené nafty ? 

- souhlasí, že nároky celníků na vyplňování tabulek jsou přehnané a sám již s Generálním ředitelstvím cel, 

ještě jako poslanec také jednal 

- podporuje novelu zákona o spotřebních daních tak, aby mezi nárokovatelnou část byla, kromě současné 

rostlinné výroby, zařazena také spotřeba nafty v živočišné výrobě – tedy celá zemědělská výroba 

- návrh na novelizaci vyhlášky č. 433/2003Sb., který obdržel z rukou předsedy ASZ nyní řeší odbor pod 

náměstkem Z.Růžičkou, osobně s návrhem nemá problém a podporuje jej 

➢ TOP-UP 2005? 

- bude se snažit o dofinancování do 58% (povolené maximum je 60%), konkrétní zdroje financí se nyní na 

Mze hledají 

➢ byrokracie v rostlinolékařské péči ? 

- novela zákona o RP byla v ZEV odložena do srpna, jinak bez konkrétní odpovědi 

➢ peníze na pozemkové úpravy, jejich kvalita ? 

- osobně je pro zpřísnění výběru geodetických firem, neboť některé nově provedené pozemkové úpravy 

nesplňovaly svůj účel a šlo o zbytečně investované peníze. Tato situace z 90.-tých let se již postupně mění k 

lepšímu 

- nemá představu o prostředcích na PÚ v příštím roce, více bude vědět nejdříve v srpnu    

➢ změna ve struktuře řízení a fungování Mze ? 

- počítá s nějakým zmenšením počtu zaměstnanců, musí to nechat prověřit 

➢ omezení fungování PGRLF ? 

- vyvrátil obavu, že by v důsledku přesunu peněz z PGRLF na TOP-UP došlo k omezení funkčnosti tohoto 

nástroje a jeho podpor. Chystaný přesun cca 2 mld. korun je možný díky 2-leté rezervě, během které nebyly 

vyčerpány prostředky na podporu v některých titulech, což bylo způsobeno úbytkem žádostí n PGRLF a 

jejich přesunu na Operační program. 

➢ redukce LFA oblastí ? 

- původně podle návrhu EK měla být ČR velmi krácena, až o 2/3 území LFA, což Mze důrazně odmítlo. 

Podle aktuálního návrhu se zatím (zhruba 1-2 roky) nebude měnit nic – schválila to Rada ministrů. Je ale 

třeba počítat s tím, že EK každopádně tento požadavek vznese znovu. 

➢ cukerní reforma ? 

- poslední návrh EK považuje za přijatelný. 

➢ mléčné kvóty ? 

- mléčná kvóta by zatím neměla omezovat prvovýrobce. Do budoucna ale avizuje její krácení.  

➢ Z jakého titulu mohou pobírat zejména právnické osoby (ZD a a.s.) přímé platby i na tu část 

výměry, na kterou nemají žádnou nájemní smlouvu nebo vlastnické právo – je to nepřípustné 

zvýhodňování jedné skupiny podnikatelů 

- ano, souhlasí s tímto názorem. Mělo by se tomu zamezit v připravované novele zákona o zemědělství, 

která je ve sněmovně 
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6) Zpráva předsedy hlavní komoditní rady 

Jaroslav Bačina - 

V úvodu podrobil kritice další nárůst byrokracie pro podnikatele. Málo fungují komoditní výbory při 

SZIFu, nemají v podstatě žádný vliv na dění v sektoru. Dochází k pouhé konstataci stavu bez potřebných 

dalších návrhů a opatření. Také proto je činnost komoditních rad ASZ slabší. Při SZIF bylo z 22 možných 

výborů formálně založeno jen 9, z nich ovšem působí aktivněji pouze výbor pro obiloviny. Ten se sešel za 

rok třikrát, ostatní jednou, nejvýše dvakrát – žádný se ale neschází pravidelně, ale pouze tehdy, když se 

objeví nějaký problém. 

Popsal svou zkušenost ze dvou výborů, ve kterých zastupuje ASZ. Jde o výbor pro vepřové maso a drůbež a 

vejce. Úředníci jsou na jednání výborů letargičtí.   

Celkem působí 9 KR. Souhlasí s kritikou činnosti Komoditních rad ASZ. 

Obává se, že podle dosavadní situace půjde jen o formální skupiny bez většího vlivu na činnost SZIF.  

Zaznamenává trvalou snahu konzervovat velkovýrobní model českého zemědělství – např. u podpory 

odbytových organizací byla na výborech navrhováno zvýšení min. limitu zobchodovaného obratu pro  

pro zařazení do podpory ze 3 mil. na 50 mil.korun. 

 

Aktuální stav zástupců ASZ v komoditních výborech při SZIF: 

obiloviny – S. Najmr 

cukr, cukrovka – J.Miller 

škrob, brambory – J. Votava 

ovoce, zelenina – S. Zborovská 

víno – p. Kratochvíl 

mléko, hovězí maso – J. Stehlík 

vepřové maso a drůbež a vejce – J. Bačina 

 

7) Zpráva předsedy Revizní komise   

Jiří Petr - 

Revizní komise ASZ ČR pracovala ve složení: Jiří Petr – předseda, Květa Mošnová, Helena Přikrylová, 

Jaroslav Šebek st. a Evžen Dostál, který se však na zasedání revizní komise ASZ ČR za celé volební období 

dostavil pouze jednou. Revizní komise se sešla od minulé valné hromady celkem třikrát. 

První schůzka se v uplynulém období uskutečnila dne 2. 11.2004 v Mochově. Předmětem byla kontrola 

plnění usnesení z minulé valné hromady. Bylo konstatováno, že pověřené orgány ASZ ČR postupují dle 

přijatých usnesení. Dále revizní komise řešila platební kázeň regionálních asociací. Jelikož mnohé regiony, 

neměly k 1.11.2004 zaplacené nebo doplacené příspěvky, navrhla revizní komise Radě ASZ, přijmout 

opatření, která by vedla k efektivnějšímu a včasnějšímu vybírání příspěvků od jednotlivých regionálních 

ASZ. Rada ASZ následně přijala tyto opatření: 

- platba příspěvků bude provedena do konce března příslušného roku a každý region zajistí správnou výši 

obhospodařovaných hektarů každým členem (informace je volně dostupná v evidenci LPIS na každé ZA-

PÚ), přičemž do 15.11.2004 bude nahlášen do hlavní kanceláře ASZ aktuální stav hektarů jednotlivých 

členů dle LPIS. 

Druhá schůzka revizní komise ASZ ČR proběhla 7.3.2005. Hlavním bodem jednání byla revize 

hospodaření a platební kázeň regionů asociace. Byly shledány formální nedostatky při vedení účetních 

dokladů, jejíž odstranění bylo navrženo do termínu jarní schůze Rady ASZ, která se konala 18.3.2005 

v Kostelanech. Vzhledem k tomu, že doklady bylo nutné předat účetní firmě ke zpracování a k provedení 

auditu, termín kontroly byl přesunut až před dnešní valnou hromadu. 

Dne 13.6.2005 se tedy sešla revizní komise potřetí. Byly zkontrolovány závěry a plnění úkolů z minulé 

schůze RK a porovnány tyto závěry s výsledky auditu ze dne 29.3.2005. Revizní komise zjistila, že některé 

formální nedostatky dosud nebyly odstraněny a uložila hlavní kanceláři jejich okamžité odstranění.  

Závěry a doporučení pro následující období: 

RK doporučuje, aby byly účetní doklady vedeny řádně (tj. zakládány originály s podpisy, razítkem a 

datem vystavení).Faktury označit příslušným číslem BV, datem zaplacení a výší zaplacené částky. Na 

výdaje v hotovosti vystavovat výdajové doklady s podpisem příjemce a podpisem osoby zodpovědné za 

schválení platby. 

RK doporučuje předsedovi ASZ ČR schvalovat proplácení odměn na základě smluv za výkon práce pro 

kancelář ASZ ČR. 

Při kontrole závěrky daňové evidence k 31.12. 2004 (viz příloha č.3) bylo zjištěno, že v knize pohledávek 

jsou vedeny i pohledávky uhrazené v pozdějším období ( pohledávky za rok 2002 uhrazené v roce 2003, 
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atd.) v celkové výši 269.166,- Kč., pohledávky za neuskutečněné akce (např. zájezd do Francie, kde byly 

vystaveny faktury, přičemž přihlášené osoby nakonec neodcestovaly, apod.) – tzn. nebyly vystaveny storno 

faktury v celkové výši 124.136,- Kč. Dále jsou stále vedeny nedobytné pohledávky od vyloučených nebo 

zrušených regionálních ASZ (Poohří, Klatovy, Rokycany a Slaný) v celkové výši 212 172,- Kč. Pohledávky 

za nesplacené členské příspěvky za rok 2004 jsou v celkové výši 86 736,- Kč. 

Revizní komise nařizuje hlavní kanceláři  provést inventarizaci pohledávek a provést příslušná opatření 

(vystavení storno faktur) a uvést do souladu dle zákona o účetnictví a to do 30.6.2005. 

Revizní komise navrhuje valné hromadě, dle platných zákonů, odepsání těchto výše uvedených 

nedobytných pohledávek z pohledávek ASZ ČR v celkové výši 212 172,- Kč. 

Revizní komise doporučuje valné hromadě schválit závěrku daňové evidence k 31.12.2004 s výhradami 

dle připomínek revizní komise. 

Dále byly zkontrolovány přijaté závěry ze schůzí Rad ASZ ČR ve věci úhrad příspěvků od jednotlivých 

regionálních ASZ.  (Viz příloha č.1 a č. 2- na vyžádání v kanceláři)  

K 13.6.2005 nemají doplaceny příspěvky za rok 2004 dva regiony a to ASZ Trutnov částku 8.876,- Kč a 

ASZ Písek částku 5.000,- Kč. Zálohu na rok 2005 nemá zaplaceno pět regionálních ASZ (Trutnov, Písek, 

Domažlice, Pelhřimov a Strakonice). Jenom zálohu má zaplaceno pět regionálních ASZ, částečně zaplaceno 

má 12 regionálních ASZ. Celou částku má zaplaceno 14 regionálních ASZ. Nahlášené hektary dle LPIS 

nemají doposud tři regionální ASZ (Písek, Trutnov, Přerov). 

Revizní komise žádá jednotlivé regiony, aby urychleně napravily nedostatky v placení příspěvků. 

 

8) Návrh rozpočtu na rok 2005 

Jan Miller - 

Přednesl návrh rozpočtu s přehledem položek na výdajové i příjmové straně.  

Konstatoval zlepšení platební morálky regionů. Konstatoval nárůst celkového počtu hektarů, ze kterých se 

odvádějí příspěvky o cca 40 tisíc hektarů.K dnešnímu datu bylo vybráno přes 60% příspěvků, na výdajové 

stránce byly provedeny další úsporné škrty. Předpokládá, že pokud se podaří vybrat stanovené příspěvky, 

bude ASZ na konci roku dosahovat výnosu v řádu přes 1,0 mil. korun. Tím se vytvoří potřebná rezerva pro 

financování dalších aktivit.  

 

Podrobné členění položek rozpočtu - viz příloha (na vyžádání v kanceláři ASZ) 

 

Valná hromada schválila přednesený návrh rozpočtu.  (pro 137/ 0 proti/ 1 se zdržel).  

 

9) Volby revizní komise. 

Valná hromada schválila způsob volbu členů revizní komise aklamací. 

Předsednictvo ASZ navrhlo tyto kandidáty za členy revizní komise: Jiří Petr, Helena Přikrylová, Květa 

Mošnová a Jaroslav Šebek st. 

Z pléna byli navrženi: Jan Javůrek – kandidaturu přijal a Eliška Kravcová – kandidaturu odmítla. 

 

Aklamací byli jednotlivě zvoleni za členy Revizní komise:  

Helena Přikrylová     pro 137/ 1 proti/ 0 se zdržel 

Květa Mošnová         pro 137/ 0 proti/ 1 se zdržel 

Jiří Petr                     pro 137/ 0 proti/ 1 se zdržel 

Jaroslav Šebek st.     pro 137/ 0 proti/ 1 se zdržel  

Jan Javůrek              pro 136/ 0 proti/ 2 se zdržel   

Po poradě nově zvolené revizní komise byl jejím předsedou zvolen Jiří Petr a místopředsedou Jan 

Javůrek. 

 

10) Diskuse 

p.Provazník: problém kam s obilím v letošním roce opět jasně ukázal, že v ČR je nadvýroba. Považuje za 

důležité docílit znovuzařazení programu „půda do klidu“. 

S.Němec: jde o začarovaný kruh z důvodu špatné struktury výroby, úředníci na Mze, ale i představitelé 

jiných nevl. organizací používají falešnou hru čísel, aby mohli udržovat současný model. Je nutná skutečná 

změna fungování sektoru, který v mnoha ohledech stále funguje na socialistických základech, bez změny 

vlády ovšem nepředpokládá zásadní obrat. 

V.Perník: otázka dovozu/vývozu z/do okolních zemí, které by mohly nabídnout o několik set korun 

lacinější obilí pod intervenční cenou a tím narušit cenu na našem trhu  
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S.Němec: toto nehrozí, neboť zásadním faktorem zde jsou dopravní náklady v řádu několika set korun na 

tunu, které toto zpravidla eliminují. Uvedl také osobní zkušenost z okolních států EU, především Anglie, 

kde záchranná síť v podobě minimální (intervenční) ceny spolehlivě funguje, přičemž intervenční nákup 

nemusí být vůbec používat. V celé západní Evropě, s výjimkou příhraničních oblastí IN funguje, pouze u 

nás ne. 

J.Sotona: považuje za důležité podporovat pěstování luskovin ať už z hlediska zlepšení půdních struktury i 

dalších vlastností a pro rozšíření druhové skladby pěstovaných plodin. Je to jedna z cest, jak by se mohlo 

přispět k poklesu výměry obilovin, následně by mohl poklesnout dovoz sóji. 

J.Stehlík: navrhuje zařadit mezi priority ASZ snahu o navýšení mléčné kvóty 

P.Dobrovolný: kritizuje současné nastavení parametrů zatížení hospodářských zvířat na plochu v Agroenvi 

opatřeních. SCHOK adresoval v tomto smyslu dopis ministrovi zemědělství 

J.Váňa: požaduje iniciaci novely zákona o půdě v takovém smyslu, aby bylo možné dostat se k tzv. 

nevydatelným pozemkům do doby schválení pozemkové úpravy v lokalitě. 

M.Pospíšil: upozorňuje, že zařazením podpory v OP na vznik skladovacích kapacit v rukou zemědělců 

dojde k zastavení podpor na stroje.  

S.Němec, J.Miller: aktuální stav spolupráce ASZ  a VÚZE v rámci šetření podniků FADN: 

Podle usnesení Rady v Mochově 2.11.2004 měl každý region dodat min. 10 podniků do FADN, kancelář 

ASZ měla do každého regionu dodat zpracovatele. Ani jedno se ne zcela podařilo. Některé regiony dodaly 

předepsaný počet farem, některé dokonce mnohem více, polovina regionů však nedodala žádný podnik. 

Kanceláři se také nepodařilo zajistit ke všem přihlášeným podnikům zpracovatele. Z přihlášených cca 220 

farem bylo nakonec uplatněno pouze cca 140-150. (část přihlášených podniků byla vyřazena, neboť o ně 

VÚZE nemělo zájem, jiné nebylo možné zpracovat kvůli chybějícímu zpracovateli. Selhání tedy byla jak na 

straně regionů, tak na straně kanceláře ASZ. Je chybou, že jsme se nenaučili více využívat tento jinak 

dostupný zdroj příjmů. Otevírají proto diskusi k tomuto problému.   

 

V diskusi vyplynuly  celkem 4 návrhy na změnu usnesení Rady ASZ ze dne 2.11.2004 v Mochově: 

a) varianta M.Pospíšila: hlavní kancelář zajistí zpracovatele pro všechny regiony a všechny peníze 

zůstanou ASZ ČR  (4 pro) 

b) varianta E.Kravcové: zpracovatele si každý region zajistí sám, přičemž 1.000,- korun půjde do ASZ ČR, 

zbytek zůstane v regionech  (29 pro) 

c) varianta L.Millera: žádné podniky FADN a zvýšit příspěvky (nehlasováno) 

d) varianta S.Němce: zachovat současné podmínky, co se týká rozdělování peněz z podniků FADN, trvat 

dopříště na úkolech pro hlavní kancelář zajistit zpracovatele a získat 10 podniků z každého regionu. 

Původní sankce na odvod dodatečných příspěvků za nedodání podniků regiony dle usnesení Rady 

v Mochově se neuplatní. (81 pro/17 proti/10 se zdržel)  - schváleno 

 

11) Usnesení: 

Předsedkyně návrhové komise Eugenie Židová přednesla tyto návrhy na usnesení: 

 

 

Usnesení VII. valné hromady ASZ ČR  

 

Valná hromada: 

1) konstatuje a bere na vědomí, že dnešní schůze se zúčastnilo 138 členů – delegátů z celk. 

počtu 180  (tj.75% účast) z jednotlivých regionů ASZ s právem hlasovat, 

2) schvaluje zprávu o činnosti ASZ ČR v minulém období přednesenou předsedou ASZ 

Stanislavem Němcem, 

3) schvaluje zprávu revizní komise za minulé období přednesenou jejím předsedou Jiřím 

Petrem, 

4) schvaluje zprávu o činnosti komoditních rad přednesenou předsedou hlavní komoditní 

rady ASZ Jaroslavem Bačinou  

5) schvaluje závěrku daňové evidence ASZ za rok 2004 s výhradami podle připomínek 

revizní komise 

6) schvaluje odepsání nedobytných pohledávek ASZ ČR za vyloučené či zrušené regionální 

organizace ASZ ve výši 212.172,- Kč  



Strana 6 (celkem 6) 6 

7) schvaluje návrh rozpočtu na rok 2005 přednesený Janem Millerem, 

8) mění usnesení Rady ASZ ze dne 2.11.2004 ve smyslu úkolu dodat na VÚZE deset podniků 

z každého regionu pro testování FADN tak, že poslední věta bodu 17 usnesení se 

vypouští (ruší se sankce za nedodání stanoveného počtu podniků) a schvaluje nový 

návrh na rozdělování příspěvků v rámci odměny VÚZE za šetření podniků FADN takto: 

1.500,- zpracovatel, 1.500,- ASZ ČR, 1.500,- region. Zpracovatele na požádání zajistí 

hlavní kancelář ASZ.  

9) pozastavuje členství regionům ASZ Trutnov a Písek pro neplnění členských povinností čl. 

12 v bodech a) a  d) – neplnění usnesení orgánů ASZ ČR (usnesení Rady ze dne 

2.11.2004) a  nesplacení příspěvků dle příspěvkového řádu) do doby jejich splnění, 

10) volí členy revizní komise ve složení:  Jiří Petr, Květa Mošnová, Helena Přikrylová, 

Jaroslav Šebek st., Jan Javůrek,  

11) bere na vědomí postupné zakládání krajských struktur ASZ bez právní subjektivity 

12) trvá na svém usnesení přijatém na minulé valné hromadě na naprosté zjednodušení 

prokazování nároku na vratku spotřební daně ze „zelené“ nafty a snížení 

administrativních nároků na žadatele o dotační programy (zejména Operační program), 

13) konstatuje nedostatečnou funkčnost intervenčního nákupu obilovin, jako proklamovaného 

nástroje SZP EU a v této souvislosti požaduje na Mze vyvození personálních a 

organizačních změn, dále požaduje změnu termínu zahájení intervenčního nákupu 

obilovin na počátek září,  

14) požaduje na Mze stanovení a definování referenčního období pro výpočet dotací na další 

období (2007-2013) a to v co nejkratší době, 

15) požaduje na Mze mnohem výraznější podporu mladým a začínajícím zemědělcům v 

dotačních pravidlech,  

16) požaduje na Mze přehodnocení národních dotačních pravidel ve prospěch 

nepotravinářského užití zem. půdy – např. navrhuje znovuotevření programu „půda do 

klidu“, podpory technických a energetických plodin a podpory zatravňování,  

17) vyzývá povinné osoby k dokončení vydávání majetku podle platných restitučních a 

transformačních zákonů, 

18) požaduje na Mze zvýšení hranice minimálního plnění mléčné kvóty bez sankcí na úroveň 

90% a pro mladé a začínající zemědělce možnost navýšení kvóty na mléko při předávání 

hospodářství, 

19) požaduje po vládě ČR, aby důsledně odstraňovala byrokratické bariéry, které nejvíce 

diskriminují malá a střední hospodářství, 

20) požaduje, aby Mze iniciovalo legislativní úpravu (novelizaci zákona o půdě) za účelem 

umožnění vydávání nepřístupných pozemků v katastrech bez pozemkových úprav, 

21) požaduje po Mze, aby vyvinulo úsilí o navýšení národní kvóty na KBTPM, na ovce a 

kozy. 

 

Usnesení bylo schváleno jednomyslně.  
 

12) Závěr 

Josef Stehlík ukončil jednání VII. Valné hromady ASZ ČR  v 17.00 hod. 

 

 

Zapsal: Jaroslav  Šebek, v  Jihlavě dne 15.6.2005 

 

Přílohy:  

prezenční listiny členů a hostů 

zpráva předsedy ASZ 

vystoupení poslance J.Papeže 

závěrka daňové evidence za rok 2004, přehled plnění příspěvků k 14.6.2005  

návrh rozpočtu 2005 


